
    Referat af generalforsamling 2021 
 Foreningens årlige generalforsamling blev afholdt mandag den 25. oktober 2021 i HUS 88. 

 Der var mødt 44 fra 29 husstande. Den udsendte dagsorden blev fulgt og refereres her: 

 1.  Valg af dirigent:  Bestyrelsen foreslog Palle Pedersen  (HTV 319). Palle blev valgt og konstaterede, at 
 generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 2.  Bestyrelsens beretninger  blev godkendt. 
 3.  Regnskabet  for 2019 og 2020 blev godkendt. 
 4.  Behandling af indkomne forslag  : 

 4.1 Det sorte:  Strategien for det sorte blev vedtaget.  De fremmødte grundejere udtrykte deres fulde opbakning til 
 strategiens hovedpunkter: 

 ◦  Konsulenten, som har analyseret vejenes tilstand, konkluderede, at vejenes levetid anslås til 8-10 
 år. Selvfølgeligt ledsaget af de mindre reparationer, som vejens tilstand ville kræve. 

 ◦  Alle foreningens 4 etaper asfalteres på samme tidspunkt. 
 ◦  Der asfalteres med pulverasfalt, som har en forventet levetid på ca. 25 år og samtidig er en 

 stærkere belægning end den der kendes fra etape 2 (der allerede er blevet renoveret for 5 år 
 siden). 

 ◦  Pulverasfalt giver en lege venlig overflade. 
 ◦  Kantsten, vendepladser, og afløbsriste forventes til den tid også at skulle renoveres/udskiftes. 
 ◦  Samtidigt skal dette arbejde koordineres med forskellige ledningsejere som fx Vandcentret, 

 Fjernvarmen osv. for at sikre, at der ikke sker opgravning kort efter asfalteringen. 

 ◦  HTV 157 trak deres forslag tilbage, da deres forslag var indeholdt i bestyrelsens strategi. 
 ◦  Bestyrelsen blev bemyndiget til at arbejde videre med denne flerårige strategi og ved de 

 kommende generalforsamlinger aflægge status for projektets fremgang. 

 4.2 Det grønne:  Strategien for det grønne blev vedtaget. 
 ◦  Handlingsplanen vedr. det grønne blev vedtaget. 
 ◦  Bestyrelsen vil fremadrettet forsøge at finde et alternativt sted til grenafklip til Skt. Hans bålet. 
 ◦  Fremtidige handlinger vil bestyrelsen præsentere som beslutningsforslag på 

 generalforsamlingerne. 

 4.3 Antenne/bredbånd:  Forslaget blev vedtaget, og det forventes at bestyrelsen til næste generalforsamling i 
 marts 2022 kan fremlægge status på sondering af arbejdet på antenne anlæggets tilstand og fremtid. 

 5. Fastlæggelse af budget 
 ●  Kontingentet er uændret. 
 ●  Fastlæggelse af budget 2021 er atypisk, da halvdelen af regnskabsåret 2021 er gået. 
 ●  Generalforsamlingens beslutning handler derfor om udgifter for resten af 2021. 

 Forventningen er et underskud på ca. 14.000.- 
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 6. Valg af 3 medlemmer til bestyrelsen 
 ●  På valg var 3 bestyrelsesmedlemmer, 2 ønskede genvalg: 

 ◦  Anne Marie Kjær 
 ◦  Andreas Kubsch 

 ●  Det lykkedes ikke at få valgt et nyt medlem til bestyrelsen. 
 Bestyrelsen består derfor frem til marts 2022 kun af 4 bestyrelsesmedlemmer. 

 ●  Tina Lang (HTV 191) og Palle Pedersen (HTV 319)  blev  valgt som suppleanter. 

 7. Valg af 2 revisorer 

 Torben Lund (HTV 233b) og Jørgen Nielsen (HTV 157) 

 Valg af revisorsuppleant 

 Birte Lund (HTV 233b) 

 Bestyrelsen konstituerede  sig på bestyrelsesmødet  den 10.11.21: 

 Formand 
 Andreas Kubsch (HTV 371) (på valg til marts 2023) 

 Næstformand 
 Lars Holm (HTV 325) (på valg til marts 2022) 

 Kasserer 
 Anne Marie Kjær (HTV 317) (på valg til marts 2023) 

 Sekretær 
 Mikael Larsen (HTV 165) (på valg til marts 2022) 

 Odense, den 23.11.21 

 Bestyrelsen Grundejerforeningen Avlskovparken 

 ______________  ______________ 
 Andreas Kubsch  Lars Holm 

 ______________  ______________ 
 Anne Marie Kjær  Mikael Larsen 
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